
Dagsordenen til skolebestyrelsesmøde d. 20.08.24 17.00-20.00 - Personalerummet
Til stede: Simon, Lærke, Christina, Mona, Rasmus, Rasmus, Anni UN, QLO, ADJ,
MTH, ADJ, HJU, TMN
Afbud: Diana, JS

Punkt Referat

Godkendelse af dagsorden

Præsentation af skolen
- Rundvisning
- Nøgletal

Henrik gennemgår nøgletal for Nr.Uttrup
skole:

● 499 elev i almenskole
● gennemsnit klasse kvote: 22 (Større

procent end B&U)
● 15% mest udsatte: 106
● Elevfravær: 8,1% (lidt højere end

B&U)
● Fx. Trivselsmål for 0.-3.kl: 83,6% godt
● Antal elever der kommer på 10 kl.:

40%
● Antal elever der kommer på

gymnasiale uddannelse: 52,2%
(større end B&U 32,8%)

● Tilmeldte børn i DUS fra afdelingen
med bh.kl-3.kl: 96,7%

Henrik gennemgår personaletal vi har p.t
● Personalefravær: 3,7% (lavere end

B&U 5,0%)
● Lærer: 21,2 lærer/leder bevilliget

(B&U 13,79)
● Pædagoger: 16,34 pædagog/leder

bevilliget (B&U 14 )
●



Henrik gennemgår økonomi

Opstart skoleår - orientering En stille og god opstart på de to nye
afdelinger: Yngste og Ældste
Fokusklasse skal have ansat en lærer
Almen skole har ansat en lærer i Yngste
afdeling
DUS: bevilliget en pulje med timer
(pædagogmedhjælper) vi får to
pædagogmedhjælpere på 33 timer fra
uge 35-51

Konstituering af bestyrelse
- Formand
- Næstformand
- Udvalg
- Møderække
- Drøftelse af form på møder

Formand: Simon
Næstformand: Christina
Udvalg: ad hoc

Møderække: indtil videre tirsdag

Form på møder: Forberedelse på
principper og arbejde med årshjul, dog
også tage højaktuelle emner op.
Gerne besøg af nøglepersoner, der kan
give inputs om emner

Årshjul - skal laves Henrik gensender årshjul ud til
bestyrelsesmedlemmer, som læser dem
igennem til næste gang, samt tager stilling
til vurdering af rækkefølge om
emner/principper/

Samarbejde med elevrådet.

Forældremøde
- Skolebestyrelsen rolle
- Fokuspunkter

Bestyrelsesmedlemmer delagtiggøre
hvilke emner/principper, der er aktuelle.
Kommunikationskanal: aula
Forældremøderne i uge 35 deltager Simon
og Rasmus .

Næste gang: Hvordan får vi gjort brug af
bestyrelsesmedlemmer ud til forældrene.



Bæredygtige skoletilbud - analyse
Indledende arbejde, Samrådet
skal inddrage i september

Christina tager kontakt vedr. samråd.

Hjemmeside - præsentation af
medlemmer(husk billede)

Billede med beskrivelse af
bestyrelsesmedlemmer er på
hjemmesiden.

Evt. besparelse på DUS Henrik sender dokumentation ud ift høring

Evt.


